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Kommunaludvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

14. oktober 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Spørgsmål 2
Hvilke særlige kriterier har i de enkelte tilfælde været udslagsgivende for, at 
netop de 17 kommuner, der er blevet tildelt en andel i puljen på 500 mio. kr. til 
kommunale skattestigninger, og kan ministeren begrunde hvorfor eksempelvis 
Skanderborg modsat Svendborg og Mariagerfjord har fået lov til at hæve den 
kommunale skat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Bonne (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfflbo@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Kristian Skibby

formand
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